
 

    Schriftelijke vragen (art. 41 RvO) 

 
 
 
 
Hilversum, 1 juni 2022 
 

Zebra’s of (vergader-) tijgers? 
 
 
Geacht college, 
 
Uw beantwoording van 10 mei jl. van art. 41 vragen over verkeer, in het bijzonder 
veilige oversteekplaatsen in de omgeving van scholen, heeft ons verbaasd.  
 
In Hilversum lijkt soms meer tijd verbruikt te worden om iets niet te doen dan om 
prompt maatregelen te nemen. De reden die u aanvoert is, kort samengevat, “het 
plaatsen van zebrapaden is niet altijd de juiste actie om de verkeersveiligheid te 
vergroten.” Daarmee lijkt u te berusten in het gegeven dat sommige weggebruikers 
zich niet aan de verkeersregels houden. Maar die verkeersregels zijn er niet voor 
niets en een zebrapad is hoe dan ook beter dan geen zebrapad. En als u nog een 
stapje verder wilt gaan, plaatst u een stoplicht met een drukknopje voor wie wil 
oversteken. Ook het instellen van een 30km-zone in de nabijheid van scholen zou 
een standaard regel moeten zijn.  
 
Bent u met ons van mening dat de veiligheid van overstekende kinderen en andere 
voetgangers geen uitstel duldt? 
 
Laten we niet wachten tot zich tijdens het talmen een ongeval voordoet.  
 
Kom op college, aan de slag!  
 
 
Olaf Streutker (CDA Hilversum) 
 
Rob Docter (Democraten Hilversum) 


